
 

1 
 

 

Bestuurlijk overleg implementatie Wmo 

 Verslag  
besluitenlijst 

   
     

     

vergadering  van 7 december 2015, om 12.30 uur,  
locatie: Huis van de Stad 

 
 

 
 

  
 

  

aanwezig  Jannette Nieboer, voorzitter, wethouder gem. Waddinxveen 
Loes Bakker, gemeentesecretaris gem. Gouda 
Bart van Eijck, kwartiermaker NSDMH 
Simon de Jong, lid Raad van Bestuur Zorgpartners Midden-Holland 
 

 

afwezig  Jeannet Schouten, directeur Ipse de Bruggen Maatwerk 
Joke Vroegop, wethouder gem. Zuidplas 
 

 

notulist  Hanneke van der Hoek   

     

 
 
 

1. Opening 

Jannette Nieboer opent de vergadering om 12.30 uur en heet de aanwezigen van harte welkom. 

2. Verslag en actiepunten vorige vergadering d.d. 18-11-2015 

Verslag  
De vergadering keurt het verslag van de vorige vergadering ongewijzigd goed.  
 
Actiepunten 
Naar aanleiding van actiepunt 5-11, nr. 4 ‘stavaza CAK’ deelt Bart van Eijck mee dat vorige week 
gebleken is dat er sprake is van een mismatch met het CAK. Het CAK heeft minder aanmeldingen van 
cliënten dan zij, volgens het NSDMH, zouden moeten hebben. Mogelijk is dit probleem ontstaan vanuit 
Stipter. Bart draagt twee oplossingen aan:  

1. Alle huidige aanmeldingen terugtrekken en voor alle cliënten een nieuwe aanmelding verstrekken. 
Het voordeel hiervan is dat alle cliënten, door middel van het gebruik van een andere systematiek 
dan de vorige keer, dan sowieso aangemeld zijn.   

2. Het matchen van de aanmeldingen die bij het NSDMH bekend zijn en bij het CAK niet. Het risico van 
een mismatch is bij deze oplossingsrichting nog steeds aanwezig.  

Ondanks dat een aantal cliënten dubbel bericht zullen ontvangen, gaat de voorkeur van Bart en Marcel 
Schriel uit naar de juist- en volledigheid van de eerste oplossingsrichting. Ondanks het feit dat het 
momenteel niet goed gaat, is er nu wel de vereiste, goede afstemming met het CAK.   
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Bart heeft nog geen inzicht in het aantal cliënten dat onbedoeld niet is aangemeld bij het CAK en het 
aantal cliënten dat naar alle waarschijnlijkheid dubbel bericht zal ontvangen.  
Op de vraag van Simon de Jong of er afspraken te maken zijn met het CAK omtrent het moment dat 
cliënten bericht ontvangen, antwoordt Bart dat dit niet mogelijk is.  
De vergadering spreekt af dat Bart de stand van zaken omtrent het CAK woensdag 9 december 2015 
terugkoppelt aan de Fysieke Overlegtafel Wmo.   
 
Naar aanleiding van actiepunt 18-11, nr. 3 ‘beheersorganisatie’ deelt Bart mee dat het NSDMH op basis 
van een vijftal punten heeft afgestemd met de afdelingshoofden van het Sociaal Domein. De 
afdelingshoofden hebben ingestemd met 4 punten. Met het proceseigenaarschap hebben de hoofden 
niet ingestemd.  

3. Innovatie 

Op 9 november jl. heeft er een bestuurlijk overleg plaatsgevonden om de kaders rondom innovatie 
helder te krijgen. Tijdens deze bijeenkomst is er een tijdspad vastgesteld. Frank Beemer presenteert dit 
tijdspad tijdens de volgende Fysieke Overlegtafel Wmo, woensdag 9 december 2015. Begin januari 
2016 vindt er een gezamenlijke aftrap plaats. Op 1 februari 2016 is er een Brede bijeenkomst 
transformatieagenda Sociaal Domein. Simon de Jong stelt voor om, op het moment dat duidelijk is hoe 
de transformatieagenda eruit ziet, met elkaar te kijken wat de implicaties zijn van de transformatie.  
 
Jannette Nieboer deelt mee dat er geen bestuurders aanwezig kunnen zijn bij de Fysieke Overlegtafel 
Wmo van aanstaande woensdag.  
 
4. Voortgang controleprotocol 

Het landelijke protocol is niet door alle partijen geaccordeerd, waardoor deze voor 2015 niet gebruikt kan 
worden. Het regionaal protocol is door alle gemeenten in Midden-Holland vastgesteld. De 
verantwoordingsdatum van 1 juni 2015is ongeschonden gebleven. Mogelijk kunnen de grootste 
zorgaanbieders, na bespreking met het NSDMH, de vereiste verantwoording over het jaar 2015 toch 
eerder, rond 1 april 2016, aanleveren.  
Het NSDMH heeft vorige week een brief met het vastgestelde controleprotocol verzonden aan alle 
gecontracteerde zorgaanbieders Jeugd, Wmo en Beschermd Wonen.  
 
5. Stand van zaken implementatie Wmo 

Bart wil de vergadering nauwer aan laten sluiten op de voortgang van de implementatie Wmo. Ook op 
het vlak van de implementatie is het NSDMH niet tevreden over de organisatie Stipter. Bart schaalt op 
richting de algemeen directeur van Stipter. Indien alles draait en goed functioneert, is het van belang om 
kritisch te gaan kijken hoe toekomstvast Stipter is. Er zijn een aantal andere organisaties die met 
hetzelfde systeem als Stipter werken. Met het systeem zelf is niet veel mis. Wanneer het systeem toch 
niet goed loopt, is het erg lastig om echt in contact te komen met Stipter en om erachter te komen wat er 
precies niet loopt in het systeem. Simon vult het verhaal van Bart aan met de mededeling dat hij het 
gevoel heeft dat er dubbel werk verricht wordt door de verschillende partijen.  
Verder deelt Bart mee dat Stipter een testontwikkeling heeft gekregen en dat zij willen integreren op i-
Wmo. Marcel Schriel bereidt dit voor en werkt dit uit. integratie op i-Wmo betekent een investering in tijd 
en middelen. Bart is voorstander. Volgend jaar kan er beslist worden om wel of niet bij de organisatie 
Stipter te blijven. Ingeval men wil migreren naar een andere omgeving is het het meest praktisch als de 
vijf gemeenten alvorens met één systeem werken.  

6. Sluiting 

Wvttk 
De vergadering besluit dat het Bestuurlijk overleg Implementatie Wmo stopt op het moment dat de 
innovatietafel draait. Met streving naar eind januari 2016.  
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De volgende vergadering vindt plaats op maandag 4 januari 2015 om 12.30 uur.  
 
De voorzitter dankt ieder voor zijn / haar aanwezigheid en sluit de vergadering om 13.15 uur. 

 
Bijlage: actiepuntenlijst 

nr Actie wie streefdatum status 

5-11 
Nr. 4 
 
 

Rapporteren stavaza CAK aan Bestuurlijk overleg 
impl. Wmo. 
 
Mismatch: alle huidige aanmeldingen terug laten 
trekken en voor alle cliënten een nieuwe 
aanmelding laten verstrekken. 
 
Inzicht geven in het aantal cliënten dat onbedoeld 
niet is aangemeld bij het CAK en het aantal cliënten 
dat naar alle waarschijnlijkheid dubbel bericht zal 
ontvangen.  

Bart 
 
 
Bart 
 
 
 
Bart 

4 januari 2016 
 
 
Week 52 
 
 
 
Week 52 

 

5-11 
Nr. 6 
 
 
 

Aansluiting ST / cliënten met multiproblematiek 
In overleg met Ariëlla Verheul (Bodegraven-
Reeuwijk). 
 
Oprichting expertteam bespreken met Frank 
Beemer. Frank benaderen.  

 
Simon 
 
 
Bart 
 

 
 
 

  

18-11 
Nr. 1 

Rapporteren stavaza controleprotocol aan 
Bestuurlijk overleg impl. Wmo. 
 
Overleg tussen de gemeente (Bart van Eijck, Alex 
de Vries), Simon de Jong en de verschillende 
accountants.    
De uitkomst van het overleg terugkoppelen aan de 
FO Wmo. 
 
In overleg met grootste zorgaanbieders bekijken of 
zij vereiste verantwoording rond 1 april 2016 
kunnen aanleveren.  

Bart/Simon 
 
 
Bart, Simon 
 
 
Bart  
 
 
Bart 

4 januari 2016 
 
 
17 december 
2015 
 
2016 
 
 
Q1 2016  

 
 
 
 
 
 
Data FO 
2016 staan 
nog niet vast. 

18-11 
Nr. 2 

Facturatiesysteem 
In overleg treden met de gemeenten Waddinxveen 
en Krimpenerwaard om het belang van het 
gelijktrekken van factureren voor de 5 gemeenten 
inzichtelijk te maken.  

Bart (samen 
met 
projectleider 
Marcel). 

Halverwege 
januari 2016. 

 
Loopt. 
Gemeenten 
doen 
onderzoek. 

18-11 
Nr. 3 

Opstarten beheersorganisatie voor Stipter. Ter 
besluitvorming indienen bij het RSO. 

Bart  17 december 
2015 

 

18-11 
Nr. 4 

Vast een opzet maken mbt het opstarten van 
innovatie. Samen met opvolger Frank Beemer.  
 
Aan Frank vragen wie hem vervangt in dezen. 

Simon en 
Jeannet 
 
Bart 

 
 
 
Week 51 
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nr Actie wie streefdatum status 

07-12 
Nr. 1 

Tijdspad innovatie door Frank Beemer laten 
presenteren tijdens de volgende Fysieke 
Overlegtafel Wmo. Navragen aan Frank of hij dit 
tijdspad al in zijn presentatie heeft verwerkt.  

Bart 9 december 
2015 

Punt 6 
agenda FO 
Wmo 

 

 
 

 


